
Beantwoording vragen PvdA-GroenLinks-fractie over agendapunt 14
Raadscommissievergadering van:   16 mei 2023

Om een vlotte verwerking van alle vragen van alle fracties mogelijk te maken, hebben wij bij het invullen van dit format de volgende verzoeken:

 Wilt u a.u.b. gebruik maken van dít format en dit format NIET aanpassen door bijv. kolommen toe te voegen
 Levert u de vragen a.u.b. zo beknopt mogelijk aan | in lettertype Verdana 9 | a.u.b. één vraag per rij
 Gebruikt u a.u.b. voor ieder agendapunt een afzonderlijk formulier, zodat wij de vragen & antwoorden later bij het desbetreffende agendapunt kunnen opslaan

Vraag Antwoord

- In hoeverre past de geplande uitbreiding van het gebouw binnen het 
bestaande bouwvlak?

Dit is bekeken en getoetst door de deskundigen van de gemeente bij de 
vergunningverlening. De uitbreiding past binnen het bouwvlak en past binnen het 
bestemmingsplan. Het betreft een reguliere vergunningsaanvraag.

- In hoeverre wordt de geplande uitbreiding van het gebouw als toereikend 
beoordeeld in het kader van de te verwachten groei van Happy Kids op de 
lange termijn?

Happy Kids wil niet te groot worden en deze uitbreiding is hun wens voor deze locatie 
in Woudenberg.


